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Številka :  032-20/2019 (150) 
Datum:    2.12.2019 

 

Z A P I S N I K 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v sredo,  
27.11.2019 ob 17. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Janez Gunde*,Matjaž Jakše, Anton Jarkovič, Jože Kržičnik, Matej Kuhar,  

Melita Skušek in Robert Zagorc 
OPRAVIČILI so se: Blaž Zagorc, Primož Kadunc in Tone Hodnik. 

* Janez Gunde se je seji pridružil pri tretji točki dnevnega reda ob 1711 uri. 
 
7. redno sejo je vodil župan Ladko Petretič. 
Seja se je pričela ob 17. uri.  
Navzočih je bilo 6 (šest) članov Občinskega sveta, seja je bila sklepčna. 
 
Na seji so bili navzoči: Stanislav Matija Tomazin, predsednik Nadzornega odbora, 

člani Občinske uprave  in novinarja. 
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 7. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

  1.  Določitev dnevnega reda 

  2.   Pregled in potrditev  zapisnika 6. redne seje 
  3.    Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

  4.        Predlog Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2020:  
4.1. Predlog Sklepa o Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Kostanjevica na    
        Krki za leto 2020 
4.2. Predlog Sklepa o opravi javne razprave o predlogu proračuna Občine Kostanjevica na Krki 
        za leto 2020 

 5.         Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 
Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 
Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 7. redno sejo v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:   6 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje 
 Gradivo za sejo je bilo poslano po pošti dne 19.11.2019. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 6. redne  seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 6. redne  seje v predlagani obliki.   

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:   6 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je povedal, da je točka  seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 6. redne  

seje je bilo posredovano s sklicem seje.   

Na seji  je župan podal ustno poročilo o aktualnih zadevah: 

- dokončanje asfaltiranja ceste Vodenice – Vidmar 

- dokončana zemeljska dela Slivje – Dular, Orehovec – Božič in Kuhar, Dobe – Jordan, Oštrc – 
Pincolič in Frankovič 

- kanalizacija Ljubljanska cesta 

- podpisana pogodba za stari farovž z Župnijo Kostanjevica na Krki in obisk konservatorjev 
(stari farovž in mostovi) 

- ogled stare šole v Črneči vasi 

- kolesarske povezave 

- zaključujejo se dela na postajališču za avtodome 

- izgradnja dveh avtobusnih nadstrešnic v Sajevcah 

- šola (telovadnica in zunanja ureditev)  

- gradbeno dovoljenje za zbirni center ločenih odpadkov pri čistilni napravi 

- občinski praznik Občine Dobrepolje 06.12.2019 ob 19. uri 

 

Razprave ni bilo, župan je zaključil točko. 

 

AD 4. 
Predlog Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2020 

 

4.1. Predlog Sklepa o Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Kostanjevica na    
        Krki za leto 2020 
4.2. Predlog Sklepa o opravi javne razprave o predlogu proračuna Občine Kostanjevica na 
        Krki za leto 2020 

Gradivo za točko je bilo posredovano  sklicem seje.  



 

Stran 3 od 4 
 

Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske  

dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. Župan je predlagal sklep:  

 Občinski svet sprejme Sklep o Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Kostanjevica  

 na  Krki za leto 2020 v predlagani obliki. 

 

Sklep je pred samim glasovanjem dodatno obrazložila direktorica občinske uprave Judita Lajkovič, ki 
je povedala, da ostaja načrt ravnanja isti kot pri rebalansu. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:   7 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan je predlagal 2. sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o opravi javne razprave o predlogu proračuna Občine 
Kostanjevica na Krki za leto 2020 v predlagani obliki. 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:   7 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 5. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
Župan je v uvodu točke pozval navzoče, da vprašanja, predloge in pobude podajo v pisni 
obliki tajnici. Do roka za oddajo gradiva za sejo ni bilo nobenega pisnega vprašanja, predloga 
ali pobude. 
V uvodu točke se je župan zahvalil svetnikom za potrditev sklepov. 
Melita Skušek je vprašala, kaj je z umirjanjem prometa pri šoli? 
Anita Krajnc je odgovorila, da je poslala vprašanje na Kostak, pa so nanj malo pozabili in bo 
odgovor jutri. 
Jože Kržičnik je vprašal, če je res, da je most v Podbočju že odprt za promet z osebnimi 
avtomobili? 
Župan mu je odgovoril, da s tem ni seznanjen. 
Anton Jarkovič je vprašal, če je bil poslan dopis glede kolesarjev na Adrio, kot je bilo 
izpostavljeno na prejšnji seji občinskega sveta? 
Direktorica občinske uprave je odgovorila, da še ne. 
Anton Jarkovič je vprašal v kateri fazi je OPN? 
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Župan mu je odgovoril, da so pobude obdelane, vendar trenutno nihče ne dela na tem. 
Članom občinskega sveta je bolj podrobno razložil nastale zaplete zaradi bolniške odsotnosti 
Stanislava Rostoharja in jih seznanil, da je bil objavljen razpis za njegovo delovno mesto. 
Matjaž Jakše je nastalo situacijo komentiral, da mora občinska uprava držati skupaj in 
poskuša nadomestiti delo tistega, ki je na bolniški.  
Melita Skušek je vprašala, če je 5 zaposlenih dovolj, glede na to, da se veliko stvari dela z 
zunanjimi izvajalci? Mogoče bi bilo smiselno ustanoviti skupne občinske uprave, ki jih 
sofinancira država. 
 
V nadaljevanju točke so navzoči določili datume za sestanke odborov in komisij za obravnavo 
predloga proračuna za leto 2020. 
 
Anton Jarkovič je vprašal ali se je že obravnavalo pobudo za postavitev označevalnih tabel z 
oznako živali na cesti. 
Direktorica občinske uprave mu je odgovorila, da še ne, ker ni Staneta.  
 
Župan je vprašal, kaj je z ribnikom in povedal, da bo HPG naslednji teden začel z zunanjo 
ureditvijo okolice šole. 
Matjaž Jakše je povedal, da je stari farovž dejansko grad Kostanjevica, grad kot ga vsi 
imenujemo sedaj, pa je dejansko samostan. 
Melita Skušek je navzoče povabila na petkov dobrodelni koncert in bazar ob 18. uri. 
Anita Krajnc pa je vse navzoče obvestila, da Turistično društvo Kostanjevica na Krki in 
Mladinsko društvo prirejata v soboto 21.12.2019 ob 16. uri srečanje občanov na Ta malem 
plac.  
Matej Kuhar je povedal, da imajo takrat v vasi Božička in tudi na Oštrcu, zato bi se morali v 
bodoče medsebojno dogovoriti, da se zadeve ne bi prekrivale in bi tako lahko vsako naselje 
nekaj prispevalo pri načrtovanem druženju. 
 
Župan je ob 1813 uri ugotovil, da je dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta Občine 
Kostanjevica na Krki izčrpan. Navzočim se je zahvalil za udeležbo in sodelovanje na seji in jim 
zaželel še naprej lep večer. 
 
Na koncu je  v svojem imenu in v imenu članov občinske uprave ter kolegov svetnikov voščil   
svetniku Jožetu Kržičniku, ki je praznoval 3. novembra in mu  zaželel predvsem zdravja in 
osebne sreče ter zadovoljstva. 
 
Zapisala:                               Ladko Petretič,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                 župan                             


